
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 24/4/2025 
 
Του: Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου 

Τομέα Αθηνών 
 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών 
  Τον κ. Υπουργό Εσωτερικών 
 
ΘΕΜΑ: «Αποκλεισμένοι οι κάτοικοι της Άνω Γατζέας Μαγνησίας» 
 
Κύριοι Υπουργοί, 
 
Όπως ενημερωθήκαμε, η πρόσβαση των κατοίκων του οικισμού Σταθμού ΟΣΕ στην 
Άνω Γατζέα γίνεται μόνο μέσα από μονοπάτια κι ενώ τα οχήματα κινούνται επί της 
σιδηροδρομικής γραμμής του περιβόητου «Μουτζούρη» και δια στενής σήραγγας. Το εν 
λόγω χρόνιο ζήτημα ταλαιπωρεί τους κατοίκους επί δεκαετίες, δημιουργώντας πάγια και 
σοβαρά ερωτήματα σχετικά με την ασφάλεια και την αξιοπρεπή τους διαβίωση. Οι 
κίνδυνοι πια πεζών και οχημάτων πολλαπλασιάζονται, δεδομένου ότι η γραμμή του 
«τρενάκι του Πηλίου» έχει επανενεργοποιηθεί με μεγαλύτερη συχνότητα δρομολογίων. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 
 
Προτίθεστε όπως ενεργήσετε δεόντως, προκειμένου να διασφαλιστεί για τους κατοίκους 
της Άνω Γατζέας Μαγνησίας μια μόνιμη, ασφαλή και αξιοπρεπή λύση, ώστε να 
αποφευχθεί έτι περαιτέρω η διέλευση ατόμων και οχημάτων προς κι από οικίες μέσω 
ενεργών σιδηροδρομικών γραμμών; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
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